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ثبت نام مدیرعامل تراکتور  
برای ریاست فدراسیون 

وزنه برداری 

ایسنا: مدیرعامل باشگاه تراکتور در 
انتخابات فدراسیون وزنه برداری ثبت نام کرد 
و رقیب جدی برای سجاد انوشیروانی شد.  
انتخابات ثبت نام از کاندیداهای انتخابات 
فدراسیون وزنه برداری از ۲۲ آذر آغاز شد 
و روز دوشنبه نیز به پایان می رسد. تاکنون 
تنها دو نفر در این انتخابات کاندیدا شده اند 
که البته با توجه به حضور مدیرعامل باشگاه 
تراکتور در انتخابات فدراسیون و اینکه 
سجاد انوشیروانی سرپرست فدراسیون 
هم در این انتخابات شرکت می کند، تنور 
رقابت داغ خواهد بود. ایوب بهتاج دیروز 
)یکشنبه( برای حضور در مجمع انتخاباتی 
فدراسیون وزنه برداری ثبت نام کرد. بهتاج 
از وزنه برداران سابق تیم ملی است و هم 
اکنون به عنوان سرپرست مدیرعاملی باشگاه 
تراکتور مشغول فعالیت است. پیش از این 
جلیل امیری، قهرمان اسبق وزنه برداری ایران 
که خود در زمان ریاست بهرام افشارزاده به 
عنوان دبیر فدراسیون مشغول فعالیت بود، 
به عنوان نخستین نامزد ریاست در مجمع 
انتخاباتی، با حضور در فدراسیون وزنه برداری 
ثبت نام کرد. گفته می شود سجاد انوشیروانی 
سرپرست فدراسیون هم فردا پنجم دی ماه 
در انتخابات فدراسیون ثبت نام می کند. 
انتخابات فدراسیون وزنه برداری خرداد 
سالجاری با رأی دیوان عدالت اداری باطل 
شد و علی مرادی یک سال مانده به پایان 
دوره ریاستش مجبور به ترک پست خود شد 
و از آن زمان تاکنون سرپرستی فدراسیون 
بر عهده سجاد انوشیروانی ملی پوش سابق 

ایران گذاشته شد. 

خارجازمستطیلسبز

نتایج هفته سیزدهم لیگ برتر 

تساوی پرسپولیس؛ برد استقلال 

سالپنجم
شماره1453

آرمان ملی:  هفته سیزدهم لیگ برتر روز 
گذشته با انجام چند دیدار در حالی به پایان 
رسید که پرسپولیس مقابل حریف خود به 
تساوی رسید و استقلال موفق به ثبت پیروزی 

شد.
  دیدار پرسپولیس

پرسپولیسِ صدرنشین در حالی به مصاف 
پیکان می رفت که برای تثبیت جایگاه خود 
از این بازی برابر تیم دفاعی مجتبی حسینی 
چیزی جز برد نمی خواست. بازی در آغاز روند 
آرامی داشت و دو تیم در ۲۰ دقیقه ابتدایی 
بازی چندان موقعیت خطرناکی روی دروازه 
یکدیگر شکل ندادند، با این حال اواسط نیمه 
نخست موقعیت های خوبی که بیشتر روی 
شوت از راه دور بود روی دروازه دو تیم ایجاد 
شد که آنچنان خطرناک نبود که منجر به گل 
شود. پرسپولیس که در نیمه نخست طبیعتاً 
بیشتر از مهمان خود صاحب توپ و میدان 
بود با وجود فشار زیادی که در یک سوم پایانی 
نیمه آورد نتوانست دفاع چند لایه پیکان را باز 
کند تا نیمه نخست بدون به ثمر رسیدن گلی 
به پایان برسد. با آغاز نیمه دوم انتظار می رفت 
پرسپولیس فشار بیشتری برای باز کردن 
دروازه مهمان خود بیاورد اما پیکان به خوبی 
با فوتبال منطقی که ارائه می داد اجازه ایجاد 
فرصت را به پرسپولیس نداد. حتی می توان 
گفت پیکان در نیمه دوم فوتبال بهتری نسبت 
به پرسپولیس ارائه داد زیرا موقعیت هایی که 
این تیم ایجاد می کرد بیشتر و خطرناک تر از 
تیم میزبان بود و اگر خوش شانس بود حتی 
این بازی را با پیروزی پشت سر می گذاشت. 
پرسپولیس در نیمه دوم تا قبل از تعویض های 
یحیی گل محمدی حرفی برای گفتن نداشت 
اما بعد از تعویض ها و به زمین آمدن بازیکنانی 
مثل سروش رفیعی و مهدی عبدی، روند 
پرسپولیس بهتر شد و یکی دو موقعیت خوب 
روی دروازه پیکان ایجاد شد. با این حال پیکان 
در دفاع نیز عملکرد قابل قبولی ارائه داد تا 
دقایقی که پرسپولیس فشار می آورد هم ثمری 
نداشته باشد. با توقف پرسپولیس در این دیدار 
خانگی حالا اختلاف این تیم با تیم های پایین تر 
از خود کمتر شد و در هفته های پایانی نیم 

فصل، رقابت تیم های بالانشین با جذابیت 
بیشتری دنبال می شود.
  نارضایتی یحیی 

یحیی گل محمدی در نشست خبری بعد 
از دیدار تیم های پرسپولیس و پیکان که به 
تساوی بدون گل انجامید، اظهار داشت: بازی 
در مجموع جاندار بود و هر دو تیم خوب بازی 
کردند. هر وقت توانستیم پاس بدهیم و به 
زمین حریف برسیم و از فضاها استفاده کنیم، 
توانستیم موقعیت به دست بیاوریم. پیکان هم 
تیم شایسته و خوبی است و اصول دفاعی را 
خوب رعایت می کند. تمام مدافعان این تیم 
امروز بدون اشتباه بودند و تمرکز خوبی در 
کار دفاعی داشتند. یک بار هم که ما در نیمه 
اول توانستیم از دفاع آنها رد شویم داور آفساید 
اعلام کرد که قطعا آفساید نبود. وی ادامه 
داد: در اینطور بازی ها که بازی فشرده است 
و تیم حریف خوب دفاع می کند باید از تک 
موقعیت ها استفاده کنید که متأسفانه امروز 
این کار را انجام ندادیم. قطعاً از نتیجه بازی 
راضی نیستم، ولی چیزی که مهم است، این 
است که لیگ یک ماراتن و تورنمنت ادامه دار 
است و باید سعی کنیم خودمان را سریع پیدا 
کنیم و ریکاوری خوبی از لحاظ ذهنی و بدنی 
برای بازی هفته آینده مقابل گل گهر داشته 
باشیم. ان شاءالله بتوانیم تمرکز خوبی در بازی 
آینده داشته باشیم و از موقعیت ها به خوبی 

استفاده کنیم.
  تساوی تراکتور 

تیم های فوتبال تراکتور تبریز و مس کرمان 
در چارچوب هفته سیزدهم رقابت های لیگ 
برتر فوتبال ایران جام خلیج فارس از ساعت 
۱۴ در ورزشگاه خالی از تماشاگر شهید سردار 
سلیمانی برابر هم صف آرایی کردند و در پایان 
۹۰ دقیقه، گلی از خط دروازه ها عبور نکرد تا 
دو تیم به تقسیم امتیازات رضایت دهند. پاکو 
خمس پس از تساوی بدون گل تراکتور تبریز 
مقابل مس کرمان در هفته سیزدهم لیگ برتر، 
گفت: نیمه اول خوبی داشتیم و بازی تک ضرب 
و باکیفیتی انجام  دادیم. موقعیت های خوب 
گلزنی هم داشتیم، اما در نیمه دوم با آرامش 
لازم کار نکردیم تا موقعیت سازی کنیم. توپ را 
به خوبی به گردش درمی آوردیم، ولی بازیکنان 
نمی توانستند نفر مقابل را دریبل زده و سانتر 
کنند. با این حال در زمینه پرس و دفاع عملکرد 
مناسبی داشتیم. وی در خصوص وقت تلف 
کردن بازیکنان مس تصریح کرد: تیم رقیب 
خیلی وقت تلف می کرد. نمی خواهم در کار 
داور دخالت کنم، اما داور }حسن اکرمی{ 
هم با سوت های ممتد بازی را از سرعت 
می انداخت. سرمربی تیم فوتبال تراکتور در 
رابطه با عدم حضور تماشاگران در ورزشگاه 
خاطرنشان کرد: تصمیم گیری درباره حضور 
یا عدم حضور تماشاگران در اختیار باشگاه 

نیست، اما حضورشان می توانست به ما کمک 
کند. وضعیت چمن ورزشگاه مناسب تیم ما 
بود، اما متأسفانه نتوانستیم از موقعیت های مان 
استفاده کنیم. خمس در خصوص مشکلات 
تیمش در گلزنی گفت: خیلی بازی ها هستند 
که توپ ها گل نمی شوند. بازی خوبی انجام 
دادیم، ولی نتوانستیم از موقعیت های مان 
استفاده کنیم، مثل خیلی از بازی های دنیا 
این دیدار بدون گل شد. این مشکل را می توان 
با تمرین زیاد برطرف کرد و نگران نیستیم. وی 
در مورد دیدار بعدی تیمش با نساجی مازندران 
در هفته چهاردهم لیگ برتر تصریح کرد: قطعاً 
در دیدار بعدی هم برای برنده شدن وارد زمین 
خواهیم شد. سرمربی تراکتور در پایان گفت: 
به دلیل سبک بازی مان امکان اشتباه در 
خط دفاعی وجود دارد که باید از این موضوع 
جلوگیری کنیم. بازیکنان تعویضی به خوبی 
دویده و تلاش کردند، اما یکسری کارهایی که 
می خواستیم را، نتوانستند انجام دهند. البته 

آنها مقصر نیستند.
  برد استقلال 

دیدار تیم های صنعت نفت آبادان و استقلال 
در چارچوب هفته سیزدهم لیگ برتر فوتبال 
ایران از ساعت ۱۸ در ورزشگاه تختی آبادان به 
مصاف هم رفتند که در پایان استقلال به برتری 
یک بر صفر رسید. در نیمه نخست هر دو تیم 
به دنبال آن بودند تا ضمن کنترل حریف در 
ضدحملات صاحب موقعیت هایی شوند و این 
اتفاق برای استقلال و صنعت نفت رخ داد، 
اما توپی از خط دروازه ها عبور نکرد. در نیمه 
دوم شکل بازی دو تیم تغییر چندانی نکرد 
ولی موقعیت های بیشتری نصیب شان شد 
و در نهایت این استقلال بود که روی غفلت 
بازیکنان صنعت نفت که خطای پنالتی دادند 
توسط کوین یامگا در دقیقه ۸۶ به گل رسید. 
پس از این گل تلاش زردپوشان آبادان برای 
جبران گل بی نتیجه بود و آبی پوشان یک بر 
صفر برنده شدند. با برتری استقلال در این 
مسابقه، شاگردان ریکاردو ساپینتو ۲۶ امتیازی 
شدند و هم امتیاز با پرسپولیس و به دلیل 
تفاضل گل کمتر در رده دوم ایستادند. صنعت 

نفت هم با ۹ امتیاز در رده پانزدهم باقی ماند.

سرمربی پیشین تیم ملی مراکش نسبت به برکناری اش از 
هدایت این تیم آفریقایی در آستانه جام جهانی ابراز ناراحتی 
کرد. به گزارش اکیپ، وحید هلیل هودزیچ سرمربی فرانسوی- 
بوسنیایی، با برکناری از هدایت تیم ملی فوتبال مراکش در 
تابستان امسال فرصت حضور در جام جهانی را از دست داد 
این در حالی است که مراکش بدون حضور او با درخشش 
ولید الرکراکی توانست به نیمه نهایی رقابت ها راه یابد.  هلیل 
هودزیچ با ناراحتی از برکناری از هدایت تیم ملی مراکش گفت: 
آنها غرورم را گرفتند. من نه می توانم آن را فراموش کنم و نه 
آنها را ببخشم چراکه می خواستم بعد از پایان این رقابت ها 

مربیگری را به پایان ببرم و کارم را تمام کنم. تابستان امسال 
این مربی صاحب سبک پس از سه سال حضور در راس هدایت 
تیم ملی فوتبال مراکش برکنار شد. دلیل این امر اختلاف با 
حکیم زیاش بود. با نظر هلیل هودزیچ، زیاش به دلیل مشکلات 
انضباطی از تیم کنار گذاشته شده بود.  هلیل هودزیچ سرمربی 
بوسنیایی در آگوست ۲۰۱۹ هدایت مراکش را بر عهده گرفت 
و این تیم را به مرحله یک چهارم نهایی جام ملت های آفریقا 
در کامرون رساند. او سپس در ماه مارس پس از پیروزی ۵ بر 
۲ در مجموع مقابل کنگو، جواز حضور در جام جهانی را برای 
مراکش به دست آورد. در جام جهانی ۲۰۲۲، مراکش اولین 

تیم آفریقایی در تاریخ شد که به نیمه نهایی این رقابت ها راه 
یافت. در نهایت فرانسه در نیمه نهایی ترمز این تیم را کشید و 
در دیدار رده بندی نیز کرواسی توانست با برتری برابر مراکش 
رده سوم را به دست بیاورد و مراکش چهارم شد. در دوره 
قبل نیز هلیل هودزیچ ۲ ماه مانده به شروع رقابت ها برکنار 
شد.  نیشینو در فاصله دو ماه مانده به جام جهانی، جانشین 
هلیل هودزیچ شد. ژاپن با نیشینو در مرحله گروهی ۲ بر یک 
کلمبیا را شکست داد، مقابل سنگال به تساوی ۲ بر ۲ رسید 
و با شکست یک بر صفر مقابل لهستان توانست با ۴ امتیاز به 
مرحله یک هشتم نهایی جام جهانی صعود کند. در این مرحله 
با وجود اینکه ژاپن با نتیجه ۲ بر صفر از بلژیک جلو افتاد اما 
کامبک خورد و ۳ بر ۲ شکست خورد. بلژیک در پایان این 

رقابت ها به مقام سوم جام جهانی رسید. 

سرمربی پیشین مراکش: نه می بخشم نه فراموش می کنم!

   مهمان
در روزی که پاکو خمس از کنار خط مشغول هدایت بازیکنان 
تراکتور است، یک چهره ویژه روی سکوهای ورزشگاه شهید 
سلیمانی حضور دارد: قربان بردیف. سرمربی سابق تی تی ها 
دیروز به دعوت محمدرضا زنوزی، مالک باشگاه، راهی تبریز 

شده تا برای همیشه با تراکتور خداحافظی کند.

      گریه 
ترابی در دقیقه ۸۹ روی یک ضد حمله با سرعت 
بالایش خود را به پشت محوطه جریمه پیکان رساند 
و با یک شوت زیبا دروازه کرمانشاهی را هدف گرفت 
اما شوت او با اختلاف کم و نفسگیر به بیرون رفت و تا 

حالت گریه پیش رفت. 

           عملکرد 
اشکان دژاگه که در همان نیمه اول جانشین احمد 
عبدا... زاده شد، در ترکیب تیمش موثر ظاهر شد. 
عملکرد دژاگه در این بازی و در روزهایی که فولاد 
بازیکنان مصدوم زیادی دارد، نکونام و هواداران را به 

درخشش در بازی های بعدی امیدوار کرد.
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فوتبـــالداخلـــی
  ایسنا: معاون بانوان وزارت ورزش و جوانان گفت: 
فدراسیون فوتبال به دنبال این است که موضوع حقوقی که 
نایب رئیس بانوان فدراسیون دارد را رفع کند. مریم کاظمی پور 
در حاشیه همایش زنان در ورزش در مورد بلاتکلیفی پست 
نایب رئیسی بانوان فدراسیون فوتبال بیان کرد: نایب رئیس 
بانوان فدراسیون فوتبال موضوع قانونی و حقوقی دارد و 
فدراسیون فوتبال دارد دنبال می کند که آن را رفع کند. در 
صورتی که رفع شود، تصمیم گیری در مورد شهره موسوی با 
هیات رئیسه فدراسیون است، اما اگر منجر به تعیین سرپرست 
شود، امیدواریم که به نتیجه گیری خوب برسند. ما هم وظیفه 
خودمان می دانیم تا جایی که امکانش هست و بتوانیم کمک 
کنیم تا فدراسیون فوتبال بهترین تصمیم را در مورد مدیریت 

بخش بانوان فدراسیون خود بگیرد. 
  تسنیم: سایت سازمان لیگ فوتبال ایران نوشت که مهدی 
تاج، منصور قنبرزاده و محمدرضا کشوری فرد همراه با تعدادی از 
مدیران فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ، درباره فاز اول اجرایی 
تجهیز ورزشگاه ها برای سیستم VAR در مرکز ملی فوتبال 
ایران نشستی با مدیران عامل باشگاه های لیگ برتری برگزار 
کردند. تاج در ابتدای نشست، درباره ضرورت راه اندازی کمک 
داور ویدئویی صحبت کرد و گفت: برخی دوستان در این مدت 
گفته اند سه سال است که روی پرونده VAR کار می کنیم که این 
خودش نکته ای منفی است. این تکنولوژی باید هرچه زودتر وارد 
فوتبال ایران شود. شرکت مورد نظر درباره راه اندازی این سیستم 
در فوتبال ایران انتخاب شده است. »هزینه راه اندازی کمک داور 
ویدئویی زیاد نیست.« رئیس فدراسیون فوتبال ضمن بیان این 
جمله تصریح کرد: خود باشگاه ها باید با این شرکت قرارداد امضا 
کنند و خودشان راه اندازی آن را بر عهده بگیرند. باشگاه های 
استقلال، پرسپولیس، سپاهان، مس کرمان، گل گهر سیرجان، 
ذوب آهن اصفهان، صنعت نفت آبادان و تراکتور تبریز، توانایی 

راه اندازی این تکنولوژی را در فاز اول دارند. 

بیــنالمــلل
  سرمربی پیشین رئال مادرید یکی از اصلی ترین گزینه های 
جانشینی تیته در تیم ملی فوتبال برزیل است. کنفدراسیون 
فوتبال برزیل که پس از حذف سلسائو در مرحله یک چهارم 
نهایی جام جهانی ۲۰۲۲ قطر به همکاری اش با تیته پایان داد، 
به دنبال یافتن جانشینی برای این مربی برزیلی است و ترجیح 
مدیران این کنفدراسیون انتخاب یک مربی خارجی و باتجربه 
برای هدایت تیم ملی برزیل است. روزنامه فرانسوی »اکیپ« 
در شماره دیروز )یکشنبه( خود گزارش داد؛ زین الدین زیدان 
در میان نام هایی است که به طور بالقوه برای هدایت تیم ملی 
برزیل در نظر گرفته شده است. طبق این گزارش؛ مقامات 
کنفدراسیون فوتبال برزیل استخدام یک سرمربی خارجی و 
باتجربه را هدف قرار داده اند که در حال حاضر بدون تیم است. 
با در نظر گرفتن این موضوع، افرادی مانند مائوریسیو پوچتینو، 
توماس توخل یا رافائل بنیتس را می توان به عنوان نامزدهای 
احتمالی در نظر گرفت. کارلو آنچلوتی نیز یکی از گزینه ها 
است اما این مربی ایتالیایی نمی خواهد قبل از پایان قرارداد 
فعلی اش، یعنی در تا پایان ماه ژوئن ۲۰۲۴، رئال مادرید را ترک 
کند. زیدان از سال گذشته که همکاری اش با رئال مادرید پایان 
یافت، از آن زمان تاکنون بدون تیم است. با وجود اینکه به شدت 
نام او با تیم ملی فرانسه مرتبط است، اکنون به نظر می رسد که 
دیدیه دشان با توجه به رساندن فرانسه به فینال جام جهانی 
قطر، ادامه حضورش در این تیم تضمین شده است. حالا باید 
دید که آیا زیزو مایل به هدایت تیم ملی برزیل است یا خیر، 
جایی که او می تواند دوباره با چند بازیکن سابق خود از جمله 
وینیسیوس جونیور، کاسمیرو و ادر میلیتائو همکاری داشته 
باشد. طبق گزارش ها؛ بازیکنان رئالی تیم ملی برزیل نیز به 
مسؤلان کنفدراسیون فوتبال برزیل فشار می آورند که زیدان را 

برای هدایت سلسائو انتخاب کنند.

دیدگـــــاه
باید منتظر دور برگشت مسابقات باشیم 

مهدیحاجمحمد
 کارشناس فوتبال  

از دربی ۹۹ خیلی لذت نبردم. دربی در بیشتر مواقع جذاب 
نیست و حساسیت ها بر آن سایه می افکند. شاید این بار برگزاری 
جام جهانی قطر باعث شد تا سطع توقع مان بالا باشد. بازی 
از لحاظ فنی خیلی با بازی های جام جهانی تفاوت داشت. 
می خواستند توپ را به هم پاس بدهند یا آن را مهار کنند، توپ 
چند متر فاصله می گرفت. در جام جهانی اما اصلا شرایط متفاوت 
بود و بازیکنان با تسلط کافی توپ را در مالکیت خود داشتند. 
پاس های آبی و قرمزها خیلی متفاوت با کیفیت جهانی بود و به 
همین دلیل لذت زیادی نبردم. حسینی دروازه بان تیم ملی است 
اما نتوانست دو توپ هوایی را رد کند و بازیکنان رقیب توانستند 
روی دو ضربه سر گل بزنند. ۵۰ سال پیش رشیدی تا خط 
محوطه جلو می آمد اما حسینی نمی توانست این کار را کند. در 
ضمن کسی که گولسیانی را باید مهار کند باید خودش سرزن 
باشد که اینگونه نبود. در صحنه گل دوم هم نباید استقلال کرنر 
می داد و حریف صاحب فرصت می شد.  مهدی قائدی در زمین 
نبود و دلیلش را عدم توپگیری او می دانم. قائدی بازیکنی با 
کیفیت در حمله و ضعیف در دفاع است. پرسپولیسی ها از 
کنار ه ها خوب حرکت می کردند و سانتر می کردند. ورود قائدی 
برای نفس کشیدن تیم و کاهش فشار بود. او وظایف خوبی 
نداشت و در دفاع کار کرد. استراتژی استقلال هم اشتباه بود 
و خیلی زود عقب نشست. بگذارید مثال بزنم. در بازی مقابل 
آمریکا اگر نیاز به برد داشتیم قطعا صعود می کردیم اما برای 
مساوی به زمین رفتیم و آن نتیجه رقم شد. آمریکا یک گل زد و 
دیگر توپ به سمت دروازه ما نیامد. قائدی آمد اما شرح وظایفش 
دفاعی بود. چه بهتر بود که چشمی می ماند و با سرزنی به تیمش 
کمک می کرد.  مربیان خارجی مربیان دانا و فنی هستند. پیشتر 
گفته ام باید ببینیم دور برگشت چه اتفاقی رقم می خورد زیرا 
کار سخت می شود. امیدوارم همه چیز به سود استقلال باشد. 
تکرار قهرمانی دور از دسترس نیست. تیم هایی چون استقلال، 
پرسپولیس و سپاهان و گل گهر با یک شکست و برد رتبه شان 
در جدول تفاوت پیدا می کند. در شهرآورد هم ممکن بود با برد 

استقلال همه چیز تغییر کند که این اتفاق نیفتاد.

طباطبایی: 

با توهین و تهمت دنبال سهم خواهی در کاراته هستند
سید حسن طباطبایی رئیس فدراسیون کاراته با انتقاد شدید 
از سهم خواهی برخی افراد قلیل در کاراته با استفاده از روش های 
غیراخلاقی و تهمت و افترا به بازیکنان و مربیان تیم های ملی، 
گفت: تا روزی که در فدراسیون هستم از این افراد استفاده 

نخواهم کرد. 
  عملکرد تیم ها

سیدحسن طباطبایی در گفت وگو با ایسنا، درباره عملکرد 
تیم های کاراته ایران در رقابت های قهرمانی آسیا، اظهار کرد: 
شرایط رقابت های کاراته قهرمانی آسیا نسبت به گذشته 
تغییرات زیادی داشته و جغرافیای کاراته آسیا تغییرات اساسی 
پیدا کرده است. کشورهایی مثل عربستان، اردن، قزاقستان، 
ازبکستان و حتی کویت با حداکثر ورزشکار در این رقابت ها 
حاضر می شوند و سرمایه گذاری زیادی روی کاراته انجام داده اند. 
زمانی در آسیا فقط ما و ژاپن بودیم، اما امروز کشورهای زیادی 
مدعی شده اند و کار دشوارتر شده است. در مقابل، کاراته ایران 
نیز ظرفیت بزرگی دارد و قطعا با حمایت های جامعه بزرگ 
کاراته و فدراسیون و همچنین برنامه های کادر فنی، کاراته ایران 

شرایط متفاوتی را در بازی های آسیایی خواهد داشت. 

  رقابت های آسیایی 
رئیس فدراسیون کاراته افزود: به طور حتم در رقابت های 
قهرمانی آسیا، در کومیته مردان و زنان بزرگسالان توقع 
بیشتری برای کسب مدال داشتیم اما این اتفاق رخ نداد. با این 
وجود مطمئن باشید ظرفیت کاراته ما فراتر از این چیزی بود 
که در رقابت های قهرمانی آسیا دیدید. ما تیم امید بسیار خوبی 
داریم و در تیم ملی نیز نفرات جوان آینده دار و مستعدی را در 
اختیار داریم. خدا را شکر پشتوانه های خوبی در کاراته ایران 
ظهور کرده اند و قطعا می توانند نتایج خوبی را در رویدادهای 
پیش رو با برنامه ریزی کادرهای فنی رقم بزنند. وی با تاکید 
بر اینکه هدفمان حضور پر قدرت در بازی های آسیایی است، 
تصریح کرد: این ظرفیت در کاراته ما وجود دارد که مثل گذشته 
در رویدادهای مهم مثل بازی های آسیایی برای کاروان ورزش 
ایران مدال آوری کند و قطعا حضور در رقابت های قهرمانی آسیا 

و تجارب آن برای رسیدن به این هدف کمک خواهد کرد. 
  سهم خواهی 

طباطبایی با انتقاد از سهم خواهی تعداد انگشت شماری 
از منتقدان گفت: برخی افراد که تعدادشان قلیل است برای 

سهم خواهی دست به هر انتقادی می زنند و حتی در جریان 
مسابقات، در صفحات مجازی، حرف های بیشرمانه  و توهین های 
زشتی را علیه ورزشکاران، مربیان، سرپرست و دست اندرکاران 
تیم های ملی کاراته داشتند که اتفاقی واقعا ناراحت کننده و 
غیراخلاقی بود. این ورزشکاران برای کشور مبارزه می کنند 
و شایسته احترام هستند. سرمربیان و دیگر اعضای کادر فنی 
تیم های ملی نیز از نجیب ترین، باشخصیت ترین و فنی ترین های 

کاراته ایران محسوب می شوند. 
  پرونده ها 

رئیس فدراسیون کاراته تاکید کرد: تا روزی که در فدراسیون 
کاراته به جامعه کاراته خدمت می کنم، به افرادی که در حال 
حاضر نیز پرونده های باز در محاکم قضائی دارند اجازه حضور در 
تیم های ملی یا سایر ارکان فدراسیون را نمی دهم، چراکه اخلاق 
اولویت اصلی برای ما در کنار فن است. این افراد مطمئن باشند 
نمی توانند با این روش های زشت و غیراخلاقی دست به سهم 

خواهی بزنند. 
  عدم اعزام 

وی در ادامه درباره نقش منفی عدم اعزام ملی پوشان کاراته 
به تورنمنت های بین المللی به دلایل مختلف، گفت: قطعا تا 
بازی های آسیایی حداقل در ۳ کاراته وان حاضر خواهیم شد. 
ابتدا ارزیابی دقیقی از عملکرد تیم های ملی در رقابت های 
آسیایی انجام خواهد شد و سپس برای حضور پر قدرت در 

بازی های آسیایی برنامه ریزی خواهیم کرد. 

واعظ آشتیانی: 
 برای جلوگیری 
 از لغو مسابقات 

اقدام اساسی نکردیم
وضعیت برگزاری مسابقات با بارش برف 
و باران دچار مشکل شده است. امیر واعظ 
آشتیانی مدیرعامل سابق استقلال در این 

خصوص صحبت کرد. 
  با بارش نسبتا شدید برف و باران 
بازی های سطح اول فوتبال ایران لغو 
می شود و هنوز راه حلی برای این مساله 
از سوی عوامل برگزاری مسابقات پیدا 

نشده!
قاره اروپا بارانی و برف خیز است اما 
مسئولان برای برگزاری مسابقات فکر کرده 
و راه چاره پیدا کردند. زمین های چمن 
ورزشگاه ها را زه کشی کردند و هر زمان 
که باران می آید یا برف می نشیند از طریق 
کانال های زه کشی شده آب خارج می شود.  
در ایران این زحمت را به خود ندادیم تا برای 
حل مشکل بارش برف و باران اقدام اساسی 
کنیم. به لحاظ توان اقتصادی و نیروی انسانی 
ماهر دچار ضعف هستیم و اگر این دو مورد 
را هم داشته باشیم به دلیل بی توجهی و 
عدم نگاه حرفه ای با موضوع خیلی ساده 
برخورد می کنیم. تقویم مشخصی را برای 
یک فصل باشگاهی تعریف می کنیم و لازمه 
اجرایی شدن آن پیش بینی تمامی احتمالات 
از جمله بارش برف و باران است. بارها در 
اروپا شاهد بودیم باران شدید باریده ولی 
بازی ها ادامه پیدا کرده و گهگاه در بارش 
برف هم مسابقات لغو نشده مگر شرایط 
استثنایی رخ داده باشد. در ایران کماکان 
رویه سنتی را ادامه می دهیم و چون تفکر 
راه داده نمی شود اقدامات پیشگیرانه مورد 

استفاده قرار نمی گیرند. 
  روابط عمومی فدراسیون فوتبال 
نشان  واکنشی  شما  صحبت های  به 
داد مبنی بر اینکه اظهارنظر در مورد 

فدراسیون بدون طعنه باشد!
اگر مسائلی مطرح شده بدون طعنه بوده 
بلکه بهتر است عوامل فدراسیون به ادبیات، 
رفتار و کردار خود تلنگری بزنند. کسانی که 
حرف می زنند طعنه به نوع رفتاری می دهند 
که شفاف پاسخگوی مخاطبان نیست و 
حرمت و ادب را برای مردم قائل نبوده است.  
در رسانه ملی از واژه های جیب و شما چند 
سالته پرهیز کنید. خیلی ها مدعی هستند 
که ۴۰ سال تجربه دارند اما برخی افراد 
عمر خود را تلف کرده اند. موفقیت همراه با 
کارآمدی و سربلندی اثر دارد و هر موفقیت و 
تجربه ای مفید نخواهد بود بلکه تجربه  همراه 
با اتلاف وقت جفا در حق تجربه مفید است.  
کسانی که ادعا دارند سن تجربه شان از سن 
یک مجری تلویزیونی بیشتر است چه آموزه 
مدیریتی داشتند. چه رفتار و کرداری داشتند 
که هم مخاطبان استفاده کرده باشند هم از 
ادبیات مودبانه و روشنفکرانه استفاده کرده 

باشند؟!
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